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@R Huile trés haute

APl : GL-5 performance. :
Assure une lubrification et

A chaque une protection maximale.

[
Elle contient des agents \
entretien anti mousse, anti corrosion |
At each et un lubrifiant transmission
servicing spécifique milieu marin.

&N Very high performance oil.

W LGl Ensures excellent lubrication e m b a S e

0 IT I and protection.

It has anti-foam, anti-wear 100% Synth ese*

T\ LR M and lubricating agents for

(OIS IS I transmissions in marine
environment.
FR : Attention. Peut provoquer une allergie cutanée. Provoque une sévére irritation des yeux. En cas de consultation
d'un medecm garder a dlsposmon le récipient ou Ieilquene Tenir hors de portée des enfants. Porter des gants de
un ion des yeux et du visage. EN CAS D'INGESTION: Appeler immédiatement un

CENTRE ANTIPOISON, un medecm EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU: Laver abondamment & I'eau. EN CAS DE

BARDAHL

MARINE

CONTACT AVEC LES YEUX: Rincer avec precalmon a l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si
la victime en porte et si elles peuvent étre facilement enlevées. Continuer a rincer. En cas dirritation ou derumlon
cutanée: consulter un médecin. Si [initation oculaire persiste: consuiter un médecin. Laver les vétements contaminés
avant réutiisation. Eliminer le contenu/récipient dans une installation de collecte des déchets dangereux ou spéciaux.
Contient : Polysulfides, di-tert-Bu; Reaction products of bis(4-methylpentan-2-yl)dithiophosphoric acid with phosphorus
oxide, propylene oxide and amines, C12-14-alkyl (branched).

EN : Warning. May cause an allergic skin reaction. Causes serious eye iritation. [f medical advice is needed, have
product container or label at hand. Keep out of reach of children. Wear protective gloves, eye protection, face protection.
IF SWALLOWED: Immediately call a POISON CENTER, a doctor. IF ON SKIN: Wash with plenty of water. IF IN EYES: Rinse
cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If skin
irritation or rash occurs: Get medical advice/attention. If eye irritation persists: Get medical advice/attention. Wash
contaminated clothing before reuse. Dispose of contents/container to a hazardous or special waste collection point.
Contains: Polysulfides, di-tert-Bu; Reaction products of bis(4-methylpentan-2- yi)dithiophosphoric acid with phosphorus
oxide, propylene oxide and amines, C12-14-alkyl (branched).
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